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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2018      § 28-43 
 

Tid: Tisdagen den 27 mars 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-04-04 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
 Zekiye Güler Thompson (S) 

Johan Kovaniemi (S) 

Ingela Edlund (S)   

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder  
Joseph Zamani (S) 

Bwar Mert (V) 
Andreas Berglöf (M) 

Mathias Mellgren (C)  
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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 28 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 29 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 2/2018 från nämndens sammanträde 

2018-02-21 som justerats 2018-02-23 

 

 

§ 30 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Alexander Lindholm (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin (M). Som justeringsdag utses onsdagen 4 april kl. 16:00 - 2018. 

 

 

§ 31 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 32 
Övriga anmälningsärenden 
 

A. Kontorsutlåtande angående remiss Länsstyrelsen om roddtävling på Magelungen. 

Harmoniserat med miljöförvaltningen, dnr 01.06/78/2018. 

B. Västertorps sim- och idrottshall - Svar på skrivelse från Hägersten-Liljeholmens 

stadsdelsförvaltning gällande en framtida sim- och idrottsanläggning, dnr 

02.06.01.06/117/2018. 

C. Protokoll från funktionshindersrådets sammanträde 24 januari 2018 

D. Protokoll från funktionshindersrådets sammanträde 14 februari 2018 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

§ 33 
Månadsrapport för februari 2018 
Dnr 01.02/220/2018 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 
Förvaltningens månadsprognos per februari grundar sig på bokslut 2017, kända förändringar 

och utfall till och med februari. Årsprognosen innebär igen avvikelse jämfört med budget. 

 

Inga förändringar avseende budgetfördelningen har gjorts jämfört med budgetfördelningen i 

verksamhetsplanen. Däremot kommer vissa mindre förändringar av budgetfördelningen att 

göras inför månadsrapport per mars utifrån den analys av bokslut 2017 och genomgång av 

detaljbudget 2018 som gjorts i början av 2018. 

 

Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 52,3 mnkr 2018. Ingen nettoavvikelse 

beräknas i nuläget för utgifter.  

 

I kommunstyrelsens beslut ”Avstämning av mål och budget 2018” (justeringsärende) 

beviljades idrottsnämnden budgetjustering med 1,0 mnkr avseende Vanadisbadet utöver de 

begärda budgetjusteringar som ingick i verksamhetsplan 2018. 

  

Jämfört med vad som budgeterats för simhallsintäkter och intäkter för planhyror innebär 

utfallet en minskning för perioden januari-februari. Däremot har bokförda simhallsintäkter till 

och med februari ökat jämfört med 2017 till följd av att Åkeshovs sim- och idrottshall öppnat 

igen efter att ha varit stängd för upprustning. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 34 
Underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021 
Dnr 01.02/84/2018 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

Förvaltningens förslag till underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021 för 

idrottsnämnden godkänns och överlämnas till kommunstyrelsen. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 

 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt 

följande: 

 

delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut 

 

därutöver anförs:  

 

Föreliggande ärende förhåller sig till de ekonomiska ramar och de mål som anges i 

kommunfullmäktiges budget. Eftersom vi har reserverat oss mot såväl budgeten som 

verksamhetsplanen för 2018 har vi därför skiljaktig mening även avseende inriktningen i 

budgetplaneringen för kommande år. 

 

Inför valet 2014 lovade socialdemokraterna att satsa en miljard mer på idrottsinvesteringar för 

de kommande fem åren. Förvisso har en miljard extra avsatts men många av de tidigare 

utlovade investeringarna lyser med sin frånvaro eftersom kostnadskontrollen på tidigare 

projekt helt släppts lös. Istället för att pengarna går till nya investeringar så går de istället till 

fördyrningar av tidigare planerade idrottsanläggningar. Sätrahallen, Vintervikshallen, 

Riddersvikshallen, Grimsta IP, Hammarby IP samt bandy- och skridskohallen 

på  Gubbängens IP är bara några exempel. Det är problematiskt och vi vill att 
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fastighetskontoret och idrottsförvaltningen ges i uppdrag att se över kostnadsutvecklingen och 

hur vi kan bryta den negativa trenden av fördyringar och förseningar. Detta borde ligga i 

majoritetens intresse då vi alla är överens om att Stockholm behöver fler idrottsanläggningar.  

 

Resultatet efter tre och ett halvt år med den socialdemokratiskt ledda majoriteten och med 

kostnadsökningar på över en miljard kronor visas nu tydligt eftersom många anläggningar 

som behövs och som lovades av S-ledda majoriteten 2014 inte blir av förrän nästa 

mandatperiod. Vi kan i den långsiktiga investeringsplanen läsa att angelägna projekt som inte 

inryms inom långsiktig plan är Gubbängens skridsko- och bandyhall, nya idrottshallar i 

Slakthusområdet, Nordvästra Kungsholmen, Spångadalen, Bromstensstaden, Dalhagen och 

Stora Sköndal samt nya simhallar. 

 

Vi anser vidare att idrottsnämnden bör utreda förutsättningarna för att upphandla, avveckla 

eller sälja våra gymverksamheter när vi nu ser att efterfrågan för dessa verksamheter minskar. 

I grunden är det positivt att konkurrensen på gym ökar i såväl innerstaden som ytterstaden och 

närförort. Konkurrens är bra för kvalitén men det gör också idrotten mer tillgänglig för fler. 

Vår grunduppfattning är att kommunen inte ska verka på marknader där det finns en 

fungerande marknad. Förvaltningen skriver i sitt tjänsteutlåtande att det är svårt att minska 

kostnaderna för gymverksamheterna då det i huvudsak handlar om fasta kostnader. Det är inte 

rimligt att skattebetalarnas pengar går till att hålla gymverksamheterna under armarna när det 

samtidigt finns en bred kommersiell marknad för detta.  

 

Slutligen anser vi också att det finns behov över hur nämnden arbetar med att förbättra och 

säkra tryggheten på stadens idrottsanläggningar. Det är viktigt att nämnden gör allt i sin makt 

för att alla besökare ska kunna känna sig trygga.  

 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt förslag till beslut. 
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§ 35 

Modernisering av reningsanläggning och renovering av bassäng 
samt relaxavdelning i Högdalens sim- och idrottshall - reviderat 
genomförandebeslut 
Dnr  324/1139/2014          
 

 

BESLUT 

 
1. Idrottsnämnden godkänner förslag till genomförande för projekt modernisering av 

reningsanläggning, renovering av bassäng, plager samt relaxavdelning i Högdalens 

sim- och idrottshall till en total investeringsutgift om 160 mnkr, som idrottsnämnden 

beställer av fastighetsnämnden för utförande. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en tillkommande bedömd hyreskostnad om cirka 10 mnkr 

år 1 och hemställer till kommunstyrelsen för godkännande. 

 

 

Ärendet 

 
Högdalens sim- och idrottshall är en av stadens större anläggningar som byggdes i början av 

1970-talet. Anläggningen har kontinuerligt rustats under 2000-talet med utbyte av 

ventilationsanläggning, nytt yttertak, ny fasad, utbyte av stora fönsterpartier med mera.  

 

I november 2014 fattades ett kombinerat inriktnings- och genomförandebeslut i 

fastighetsnämnden och idrottsnämnden i syfte att rusta upp reningsanläggningen och bygga 

om relaxavdelningen. Trots två försök till upphandling kunde fastighetskontoret konstatera att 

inga anbud hade inkommit varför projektet avstannade. 

 

Ett reviderat genomförandebeslut antogs i fastighets- och idrottsnämnden i februari 2016 för 

att avhjälpa akuta underhållsåtgärder, så som komponenter på vattenreningen och 

betongproblem i taket, så att verksamheten kunde fortlöpa under pågående hyresavtal och i 

syfte att återuppta projektet 2018.  

 

Sedan inriktnings- och genomförandebeslut antogs har en grundlig riskanalys, ekonomisk 

analys samt konsekvensbedömning genomförts. Dessa utredningar har visat att omfattningen 

avseende projektet har ökat kraftigt. Anläggningens tekniska livslängd börjar nu nå sitt slut 

varför åtgärder behöver vidtas så som reningsanläggning, betongrenovering, kakelbyte och 

miljösanering samt att personalutrymmen behöver åtgärdas ur arbetsmiljöperspektiv. Dessa 

åtgärder kommer förlänga anläggningens livslängd med cirka 20 år. 

 

Åtgärder som har tillkommit är reparationer av betongkonstruktionen efter vattenskador och 

miljöåtgärder efter genomförd miljöinventering.  
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Ursprunglig budget i tidigare genomförandebeslut låg på 42,5 mnkr för enkom byte av 

reningsanläggning och relaxavdelning. Utöver indexreglering har åtgärder tillkommit som 

beskrivs ovan. Nuvarande bedömning är en investeringsutgift om 160 mnkr. 

 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till alliansens (M), (L), (KD) förslag till beslut enligt 

följande: 

 

Vi yrkar på att 

 

Förslaget återremitteras  

 

Idrottsförvaltningen återkommer med ett reviderat förslag som kompletterats med ett 

minimialternativ för upprustningen 

 

därutöver anför vi följande: 

 

Högdalens sim-och idrottshall är i behov av renovering och vi är i grunden positiva till att få 

till stånd en genomgående upprustning. Vi noterar dock att kostnaderna hade skenat iväg 

sedan inriktnings- och genomförandebeslut antogs. Ursprunglig budget i tidigare 

genomförandebeslut låg på 42,5 mnkr för enkom byte av reningsanläggning och 

relaxavdelning. Utöver indexreglering har åtgärder tillkommit som beskrivs i ärendet. 

Nuvarande bedömning är en investeringsutgift om 160 mnkr. Projektet har blivit 4 gånger 

dyrare och med en försening på tre år på grund av misslyckad upphandling. 

Självklart behöver idrotten bra och moderna sim-och idrottshallar men risken är att, givet 

kostnadsutvecklingen i flera projekt under mandatperioden, nödvändiga investeringar uteblir. 

Det är av stor vikt att de underlag som vi politiker har att fatta beslut på är preciserat till 

hundra procent, så att betydande kostnadsökningar kan förutses från början samt att skenande 

kostnaderna och förskjutning i tidsplaner klargörs tydligt och transparent. 

Till skillnad från den socialdemokratiskt ledda majoriteten kan vi inte bara stå vid sidan av 

och se på när projekt efter projekt fördyras med hundratals miljoner. Vi kräver därför att ett 

minimialternativ för upprustningen tas fram och redovisas nämnden i ett kompletterat 

reviderat genomförandebeslut. Självklart måste åtgärder vidtas för Högdalens sim-och 

idrottshall, men att låta kostnaderna skena av skattebetalarnas medel är inte acceptabelt.  
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Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer först frågan till nämnden om beslut skall fattas idag eller ej, han hör bifall 

till att beslut om ärendet skall fattas idag. Han ställer därefter de framlagda förslagen mot 

varandra och finner att idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

. 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet 

till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

 

 

§ 36 

Spånga bad- och idrottshall – renovering av badanläggningen -
genomförandebeslut 
Dnr 08.02.01/191//2016                              
 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till genomförande av renovering av 

bassäng samt vissa lokaler i Spånga bad- och idrottshall. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 2,9 mnkr år 1. 

 

 

Ärendet 
 

Spånga bad- och idrottshall uppfördes 1970 och byggdes till med en ny idrottshall 2006. 

Samtidigt som tillbyggnaden lades samma år en plastduk i bassängen på grund av läckage.  

 

Nu har badet blivit så slitet att den bärande konstruktionen i bassängen, ytskiktet på plager 

och omklädningsrumsdelar är i behov av att åtgärdas. För att uppfylla de krav som ställs på 

konstruktionen föreslås att bassängen renoveras för att säkerställa bärighet och täthet. 

Ventilationen bör också ses över så att byggnaden inte tar skada av fuktig luft. Brister i 

byggnadens elsystem bör åtgärdas för att uppfylla gällande krav och säker drift. Byggnaden 

behöver även tillgänglighetsanpassas.  

 

I mars respektive april 2017 fattade fastighetsnämnden och idrottsnämnden ett 

inriktningsbeslut om renovering och ombyggnad av badavdelning i Spånga bad- och 

idrottshall om 35 mnkr. 
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I den förstudie som genomförts har asbest identifierats i klinkerfogar och tätskikt har 

konstaterats bristfälliga. Efter en renovering kommer omklädningsrummen få nya tätskikt och 

ytbeläggningar, utöver duschdelarna som är renoverade för några år sedan. Bassängen 

kommer att ersättas med en ny rostfri simbassäng och kringliggande ytor får nytt tätskikt och 

ytskikt av kakel och klinker. Simanläggningen kommer att tillgänglighetsanpassas. En 

renovering och anpassning behöver därför genomföras i byggnaden till en beräknad utgift om 

47 mnkr.  

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: Vi anser det vara av största vikt att förbättra de ekonomiska prognoserna. Vår 

utgångspunkt är att pengar ska användas till nya hallar och anläggningar och inte till 

fördyringar på redan beslutade projekt. Detta ärende har fördyrats med 34 procent sedan 

inriktningsbeslutet för mindre än ett år sedan. Den här typen av kraftiga 

kostnadsöverskridanden riskerar att tränga undan andra viktiga investeringar, vilket är mycket 

olyckligt. Vi anser därför att det är av högsta prioritet att det vidtas krafttag för att förbättra 

kostnadsprognoserna för projekt. Det är av största vikt att kostnaderna inte skenar iväg 

ytterligare. 

 

 

 

§ 37 

Utbyte av sportgolv i Åkeshovs idrottshall - inriktnings- och 
genomförandebeslut 
Dnr 08.03.01/158/2018 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till inriktning och genomförande för 

utbyte av sportgolv i Åkeshovs idrottshall till en sammanlagd investeringsutgift om 

5,0 mnkr, som förvaltningen beställer av fastighetskontoret för utförande.  

 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 0,6 mnkr år 1.  
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Ärendet 
Då sportgolvet i Åkeshovs idrottshall är undermåligt har förvaltningen uppdragit till 

fastighetskontoret att planera för ett utbyte av sportgolvet. Golvet skall uppfylla FIAB:s krav. 

Åtgärderna innebär att hallen får ett nytt modernt och ändamålsenligt trägolv. 

Fastighetskontorets redovisade budgetkostnad pekar på en sammantagen bedömd utgift om 

5,0 mnkr. Arbetena föreslås utföras omgående och skall vara klara preliminärt 2018-08-19.  

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt Mikael Valier (KD) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande:  

 

Vi ser positivt på att det nya sportgolvet kommer på plats i idrottshallen 

Men med anledning av att taket på idrottshallen läcker, vilket vi fick information om på förra 

mötet med Idrottsnämnden, vill vi säkerställa att taket så fort som möjligt repareras. 

Detta måste ske innan det nya sportgolvet installeras, annars riskerar det nya golvet att bli 

förstört av det läckande taket. 

 

 

§ 38 

Trygghetsöversyn av Stockholms stads motionsspår -  rapport från 
genomförd översyn 
Dnr 08.01.02/272/2017                        
 

BESLUT 
 
Idrottsnämnden godkänner redovisad trygghetsöversyn av Stockholms stads motionsspår. 

 

Ärendet 
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På uppdrag av idrottsnämnden fick förvaltningen i uppdrag att under 2016 utföra en 

trygghetsöversyn av Stockholms stads motionsspår. Utgångspunkten har varit att göra en 

översyn av de motionsspår som finns omnämnda på stockholm.se samt i Stockholms idrotts- 

och friluftskarta. Fokus har varit den upplevda tryggheten i stadens elbelysta spår men i 

samband med översyn och platsbesök har övriga fakta och intryck inhämtats, såsom kring 

faciliteter, anslutningsvägar, underlag samt om spåren kan vara lämpliga som skidspår 

vintertid.  

 

Trygghetsöversynen ger vid handen att underhållsbehovet generellt är stort. I många fall 

saknas helt spårkartor, spår- och avståndsmarkeringar eller årlig tillsyn. Ett stort behov av 

årlig tillsyn som inkluderar slyröjning samt bättre information och att belysningen är hel är 

grundläggande funktioner som behöver säkerställas. 

 

Totalt kan dock konstateras att motionsspåren redan i dag går genom fantastisk natur och alla 

har potential att med något utökade resurser nå upp till en mycket god standard. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 39 

Stockholms stads program för alkohol-, narkotika-, dopnings- och 
tobakspolitiken 2018-2021 - svar på remiss från kommunstyrelsen 
Dnr  01.06/65/2018                                
 

BESLUT 
Idrottsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på remissen av förslag 

till Stockholms stads program för alkohol-, narkotika-, dopnings och tobakspolitiken 2018-

2021. 

 
 

Ärendet 

 
På uppdrag av kommunfullmäktige har socialnämnden utarbetat ett förslag till program för 

stadens alkohol-, narkotika-, dopnings- och tobakspolitiken för åren 2018-2021. Programmet 

syftar till att lyfta fram utvecklingsområden med det övergripande målet att Stockholms ska 

vara en stad fri från narkotika och dopning med minskade medicinska och sociala skador 

orsakade av alkohol samt ett minskat tobaksbruk. 

 

Programmet består av sex långsiktiga mål, som följs av delmål och förslag till aktiviteter för 

programperioden. Förvaltningen anser att förslaget till ANDT-program är väl genomarbetat 

och förankrat utifrån kartläggningar i staden och aktuell forskning. Enligt förvaltningens 

uppfattning är det angeläget att dessa frågor hanteras i samverkan mellan flera olika aktörer inom 

staden eftersom programmet knyter an till närliggande frågor såsom folkhälsa, social hållbarhet, 

trygghet och brottsprevention.  Förvaltningen ser positivt på förslaget. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 40 

Belysning- och trygghetsåtgärder kring idrottsplatser -                                                                    
svar på skrivelse från Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier (KD) samt 
Mathias Mellgren (C) 
Dnr 02.06.01.02/3/2018 

 

 
BESLUT 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 

 
Idrottsförvaltningen har mottagit en skrivelse från Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier (KD) 

samt Mathias Mellgren (C) angående belysning- och trygghetsåtgärder kring idrottsplatser, se 

bilaga. I skrivelsen framförs att Stockholms stads idrottsplatser och miljöer ska vara trygga 

för alla året om. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 41 

Redovisning av investeringsbudget 2018 
Dnr 02.03.02/166/2018                                   
 
BESLUT 
 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Det inkom en gemensam skrivelse till idrottsnämnden den 20 februari 2018 från Bo Sundin 

m.fl. (M), Daniele Fava (L), Mikael Valier (KD) och Mathias Mellgren Helge (C)  med tre 

frågor avseende redovisning av investeringsbudget 2018 i samband med verksamhetsplan 

2018. I skrivelsen framförs att detta har redovisats 2015-2017, men saknades i 

verksamhetsplan 2018. 

 

Till följd av att budgeten för idrottsinvesteringar inom fastighetsnämndens budget från och 

med 2017 är uppdelad på nyinvesteringar och reinvesteringar, ser processen att ta fram ett 

förslag till verksamhetsplan annorlunda ut än tidigare. Förvaltningen deltar inte på samma sätt 

som tidigare år när budgetmaterialet tas fram utan får förlita sig på fastighetskontorets 

bedömningar är korrekta. Som en konsekvens av detta valde förvaltningen att inte specificera 

idrottsinvesteringar i en egen bilaga utan har istället hänvisat till fastighetsnämndens bilaga 

där detta redovisas precis som tidigare. 

 

Förvaltningen har inte fått några direktiv att inte inkludera en bilaga i verksamhetsplan 2018 

och delade efter förfrågningar ut en specifikation över investeringarna till nämndens 

ledamöter i samband med nämndmötet den 20 februari. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 42 

Behovet av förstärkt trygghetsarbete i stadens simhallar                                                              
svar på skrivelse från Bo Sundin m.fl. (M) 
 
BESLUT 
 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 

 
Bo Sundin m.fl. (M) har lämnat in en skrivelse till idrottsnämnden med anledning av de 

senaste årens ökade antal anmälda tillbud på idrottsanläggningarna. I skrivelsen ställer de fem 

frågor som besvaras i detta tjänsteutlåtande. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 43 

Övriga frågor och information 
 
Förvaltningschef Marina Högland inledde med att det har varit en bra vinter! Förvaltningen 

har levererat härliga skidspår och fina plogade sjöar för skridskoåkning bland mycket annat.  

Hon fortsatte med information om simevenemanget Swim Open som kommer att gå i 

Eriksdalsbadet mellan den 5 och 8 april 2018. Hon informerade även om ”Mini swim open”. 

Ett arrangemang för barn och ungdom som skett under sportlovsveckan. Simhallsbesökarna 

har kunnat ta simmärken. Swim Open Stockholm Mini har arrangerats i Farsta sim- och 

idrottshall, Vällingby sim- och idrottshall, Skärholmens sim- och idrottshall, Tensta sim- och 

idrottshall och Husbybadet. Hon avslutade med att informera om VM i synkroniserad 

konståkning 2018. Ett evenemang som kommer att ske i Ericsson Globe 6-7 april 2018. 

 

Bo Sundin frågade om studieresor till anläggningar och FC Marina Högland lovade att 

återkomma i frågan. 

 

Då inga övriga ärenden förelåg avslutade ordföranden sammanträdet kl. 17:45 
 

 


